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Even voorstellen: 
 
Mijn naam is Mark Buys en ik ben geboren op 29 juli 1972 in Den Bosch waar 
ik tot mijn 4e jaar heb gewoond.  Daarna heb ik voor een groot deel in het 
midden van het land gewoond in o.a. Driebergen en Maarn. Sinds 2009 woon ik 
in Duiven samen met mijn vriendin en (stief)zoon en twee poezen.  
(stief)Dochter is voor haar studie op kamers gaan wonen in Arnhem. 
Vanuit mijn bedrijf Find by us werk ik op interim basis bij opdrachtgevers als 
ICT Service Manager. Sinds mijn 18e ben ik werkzaam in de IT en op basis van 
detachering of in vaste dienst bij bedrijven actief in diverse sectoren zoals het 
bankwezen, transport & logistiek, architectuur, zorg en diverse andere 
sectoren waarbij ik vanuit IT het primaire proces van de organisatie 
ondersteun. 
In mijn vrije tijd mag ik graag een filmpje kijken thuis op de bank of in de 
bioscoop. Autosport en Formule 1 in het bijzonder volg ik op voet de Formule 
1. Uit eten of ergens een (speciaal) biertje drinken op een terras behoort ook 
tot het favoriete tijdverdrijf. En als laatste, een goede vakantie bij voorkeur op 
een Grieks eiland maakt het helemaal af.  
 
Waarom DOED? 
Vanaf 2021 ben ik lid geworden van DOED en heb ik de activiteiten van de 
DOED op afstand gevolgd met grote belangstelling. DOED en de leden van 
DOED luisteren graag naar de inwoners en de ondernemers van Duiven, 
Groessen en Loo en naar de ideeën en vraagstukken die er zijn en daarvoor 
komen de leden dan ook graag in het veld langs om te horen wat er speelt.  
Omdat er nogal wat vraagstukken liggen op de politieke tafel in de gemeente 
Duiven en mijn belangstelling voor de activiteiten van DOED niet onopgemerkt 
bleven, heeft Karin Bouwmeister mij gevraagd of ik de partij wil ondersteunen 

op het gebied van financiën en die rol neem ik graag op mij. 
 
                                                                                                  Mark Buijs 

De volgende 
fractievergadering  
is  6 februari 2024, 
Brainstormavond! 

Praat mee en  
meld je aan bij  

C.boef@doed.nu 
 

Op 5 februari om 19.00 uur is er een 
inloopbijeenkomst, waar iedereen kennis kan 
nemen van de plannen voor het Centrumplan 
Duiven. Locatie OG tent, schutterszaal.  
 
WoonZorg Nederland, WPRI (eigenaar van de 
Passage), en de gemeente hebben een 
samenhangend plan ontwikkeld met 
appartementen, winkelruimtes, horecaplein en 
parkeervoorzieningen. 
 
Het college wil graag weten of er draagvlak is in de 
samenleving. Daarom worden de plannen eerst 
voorgelegd aan belanghebbenden en 
belangstellenden. Op 17 januari zijn WPRI-
huurders geïnformeerd, en op 29 januari worden 
centrumondernemers bijgepraat tijdens een 
inloopavond, met medewerking van Woonzorg en 
de gemeente. 
 

Zien wij jullie in de Ogtent? 

mailto:C.boef@doed.nu
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Wat is het behoud van het zwembad ons waard?  
 
Ruim een jaar geleden zijn we als raad geïnformeerd over de zorgwekkende situatie van het 
zwembad in het centrum. Akwaak hoeft geen huur te betalen, alleen servicekosten. Een flinke 
betalingsachterstand die inmiddels is opgelopen tot € 185.000. Begin vorig jaar hebben zich al 
verschillende potentiële exploitanten gemeld bij de gemeente. Daar zitten ervaren zwemscholen bij. 
Zij kregen van de gemeente niet de cijfers en voorwaarden waardoor het voor hen niet mogelijk was 
goed te kunnen inschatten of het voor mogelijk was het zwembad over te kunnen nemen. DOED heeft 
zich sterk gemaakt voor transparante besluitvorming en behoud van het zwembad. Zeer recent heeft 
het college aangegeven eindelijk een tender te gaan starten.  
 
Wij hebben teveel zorgwekkende signalen ontvangen om dit dossier nu los te laten. Voldoende 
zwemwater is essentieel voor verschillende groepen in onze gemeente en we blijven ons hiervoor 
inzetten. Volgens het BMC rapport zou een gezonde exploitatie mogelijk moeten zijn en dat horen we 
ook terug vanuit de markt zelf. Maar hou geen mensen aan het lijntje en laat de huidige situatie die al 
veel te lang heeft geduurd niet verder doorsudderen. Pak door. Het gaat inmiddels over  
€ 185.000 gemeenschapsgeld. Een bedrag dat steeds hoger wordt en waar we zo dadelijk niets meer 
van terug zien doordat het op zijn beloop is gelaten en van een kale kip niets te plukken valt.  
 
Samen met andere partijen in de raad blijven we ons inzetten voor het behoud maar ook voor open, 
eerlijke en democratische besluitvorming want dat is waar DOED voor staat en gaat. 
 

 

 
 
 

Wil je het BMC rapport lezen? Klik hier 💙 

 

https://acrobat.adobe.com/id/urn:aaid:sc:EU:b289c296-18e7-45f2-9d3b-9b945ae99f07
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Nieuws uit Raadsavond 12 december 2023 
 
Wij hebben deze avond een aantal moties ingediend.  
- Motie geef het zwembad een kans. (verworpen) Samen met GroenLinks ingediend.  
- Motie flexwoningen in de achtertuin (ingetrokken) 
- Motie Markt Duiven (aangehouden) 
- Motie Onderzoek bestuurscultuur Gemeente Duiven (aangenomen) mede ingediend 
 

Geef het zwembad een kans. 💙 

De fracties D66, Groep Walraven, Pro Duiven 
en de mede indieners hebben voor deze 
motie gestemd. De coalitie (CDA, Lokaal 
Alternatief en VVD) hebben tegen gestemd. 
Hierdoor is deze motie niet aangenomen.  
 

Markt Duiven. 💙 

Deze motie is aangehouden. Het college gelooft niet meer in de levensvatbaarheid van de 
weekmarkt. Het gebruik, de consument komt niet meer naar de markt. We hebben het de kans 
geboden. Misschien moeten we concluderen dat dit de markt is en dat er niet meer inzit, aldus 
Wethouder Goossen. Er wordt nu gekeken wat er nog voor mogelijkheden zijn voor de markt, 
gesprek met de kooplieden, mkb, verplaatsen, andere datum etc. Wij houden de motie aan.  
 

Onderzoek bestuurscultuur Gemeente Duiven. 💙 

In korte tijd zijn er 2 wethouders afgetreden, en DOED heeft zich teruggetrokken uit de coalitie 
daarom vindt de gemeenteraad het nodig om een onderzoek te laten uit voeren. Het is van 
belang om zo snel mogelijk een onafhankelijk verkennend onderzoek te starten naar de 
bestuurscultuur van de gemeente Duiven, waarbij eerst goed in kaart gebracht wordt welke 
knelpunten en/of problemen er zijn, waarbij ook een beschrijving en een analyse van de 
huidige bestuurscultuur wordt gegeven. De uitkomsten kunnen leiden tot aanbevelingen en 
een eventueel vervolgonderzoek. Indien mogelijk worden de resultaten van dit verkennend 
onderzoek, bij voorkeur, voor april 2024 gepresenteerd. 

 

Wil je de moties nalezen klik dan op het     naast het onderwerp. 

 
Wij willen graag met jullie het gesprek voeren over jullie ervaringen met de gemeente.  
6 februari hebben wij een benen op tafel. Wil je je ervaringen met ons delen meld je dan 
voor 5 februari aan bij Claudia.  

https://duiven.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/e08cc72a-efd3-4bd5-a6b7-2c92f5cecd80?documentId=ce9bdef9-5273-4019-86bc-f6961ccd0873&agendaItemId=b467dd28-8a61-4214-8f90-7eb8a1eee090
https://duiven.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/e08cc72a-efd3-4bd5-a6b7-2c92f5cecd80?documentId=7e51722e-ff0b-4a8a-9209-67e7a9bd1b1f&agendaItemId=44df9f33-4936-4d43-b3be-7a0ef7250803
https://duiven.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/e08cc72a-efd3-4bd5-a6b7-2c92f5cecd80?documentId=cb8f61c2-5bdd-430e-b1ac-ce4bab72eafc&agendaItemId=f409795f-394e-4790-ac15-1a14b9bce8b5
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🥌🥌🥌 🥌🥌🥌 
 
11, 18 en 27 december 
2023 was DOED weer 
aanwezig op de ijsbaan 
met het curlingteam. Er 
hadden zich 12 leden 
aangemeld om mee te 
doen. Dit jaar hadden we 
helaas niet zoveel succes 
maar het was wel heel  

gezellig                           . Volgend 
jaar willen we ons weer 
aanmelden en dan 
misschien zelfs met 2 

teams.           
 

 

 
Hoe verder na het vertrek van DOED uit de coalitie? 
 
In oktober hebben we een bijeenkomst gehad in de Beloning om het vertrek van DOED uit de 
coalitie en van Dominique van Dam uit het college toe te lichten aan onze leden en andere 
geïnteresseerden. Velen van jullie waren daarbij aanwezig. Nogmaals dank daarvoor.  
 
We zijn inmiddels enkele maanden verder en kunnen niet anders zeggen dan dat het de juiste 
keuze is geweest. Op steeds meer dossiers worden de kleurverschillen duidelijk. Zo gaan we in 
deze nieuwsbrief op een aantal actuele dossiers in. Met vijf raadsleden, fractieassistent en 
(commissie)leden blijven we ons voor jullie inzetten, binnen en buiten de raad om de 
verandering te bereiken die keihard nodig is. Dat kunnen we alleen met jullie hulp en steun.  
 
We zijn blij dat een aantal leden heeft aangegeven een actievere rol te willen vervullen. Zou jij 
dat ook willen schroom niet contact met ons op te nemen. Heb je feedback voor ons of een leuk 

idee? Ook dan horen we graag van je!      

 


